








 

 

 "זמן אלול" בניר עציון

 פסי מאור

 -והגות בחודש אלול במסגרת "חופים זו השנה השנייה שניר עציון מארחת ערב לימוד, עיון 

תרבות יהודית ישראלית חוף הכרמל". ערב זה המתקיים בפתחה של שנה חדשה נועד 

לאפשר מפגש ודיאלוג פורה בין אנשי קהילת חוף הכרמל סביב לימוד משותף בהנחיית 

 מנחים מהאזור.

לאו דווקא  כנושא הערב נבחרה "התפילה שבלב" שיש לה פנים רבות ופרשנויות שונות,

הרהורים" נשא הד"ר גבי  -דתיות במובן המקובל. את ההרצאה המרכזית "תפילה שבלב 

חזות, שדיבר על מהות התפילה וחווייתה, הפרדוקס הטמון בה והדרך בה רואים אותה חז"ל. 

אחת ממטרותיו של המרצה הייתה לאתגר ו"להרים להנחתה", כדבריו, את המנחים במעגלי 

ון הנושאים במעגלים וההשראה שנטלו המנחים מארון הספרים היהודי, ואכן, גיו השיח.

 מהספרות, מהשירה, מהמוסיקה ומעולמם הרגשי, המחיש עד כמה הנושא רחב.

ההרכב המוסיקלי "חופים" שבין חבריו נמנים אפרת בן דרור, חנה בן ארי ויוסי עדן הנעים את 

 הערב בשירה ותרם לחוויה המרגשת.

ו אפרת סבאג ממעגן מיכאל ודפנה ארגמן מהחותרים בתפקידן כמובילות מאחורי הערב עמד

"חופים" בעזרת הצוות המארגן: הרב רונן לוביץ, אפרת, חנה ויוסי. מנחי המעגלים נמנו 

ברובם על בני ואנשי ניר עציון והדבר הסב לנו גאווה. המנחים היו: אריאל מלכה, אפרים 

תיה שמואלי, יהודה רוזנברג, ניר מלמד ורועי אירגאס, אריק מנדלבאום, אפרת סבאג, ב

 הכהן. תגובות הקהל למעגלים היו מצויינות.

מפאת אירוע משפחתי לא נכחתי בערב "זמן אלול" הקודם והיענותי לבקשה להנחות את 

הערב הפגישה אותי, לראשונה, עם פעילות איכותית שמתקיימת בחוף הכרמל ועם אנשים 

 נפלאים. זה היה שכרי.
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 המשוררת, ידועת המכאוב והחולי, כתבה כך: רחל

 

 "תנ"כי פתוח בספר איוב.

 איש מופלא! למדנו גם אנו -

 לקבל את הרע כקבל את הטוב

 בברכה לאל שהיכנו.

 

 לו כמוך נדע בהגה והי

 לפניו לשפוך את השיח

 וכמוך, נבוא בחיקו האבהי

 את הראש העייף להניח".
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שיח מעגלי 

 "תפילה"בנושא 









 

 

: התחלנו בהקמת בתי קבע עבור שתי חברות, אשר חיכו זמן רב בתחום הבנייה .א
פתרון  –ויגיעו אל הנחלה המיוחלת בתוך זמן קצר. השלמנו, במהלך מהיר וזול 

 לעזרת נשים מונגשת בבית הכנסת. -זמני, אך ראוי 

: קלטנו השנה, לראשונה בניר עציון, "גרעין צבר". יש בתחום הפעילות הקהילתית .ב
היבטים רבים ופנים רבות למהלך, אני מעדיף את העמדה של: "זכינו לקחת חלק 

בפרויקט לאומי, ציוני וערכי מהמעלה הראשונה, המשפחות המארחות זכו 
לחווייה ייחודית וכולנו תרמנו ונתרמנו". וכדברי נערה בת המשק: "זה נהדר, לא 

 אמנתי שניר עציון יירתם לנושא כזה". ה

 
בשנה הבאה עלינו לטובה, שנת תשע"ח, יבשילו להערכתי כל המגמות הללו, לכדי 

תלוי בנו וקשה להעריך את משכם של תהליכים אלו,  עובדות בשטח. אמנם, לא הכל
אך אני מעריך ומקווה כי בראש השנה תשע"ט, נהיה כבר לאחר תהליך שינוי אורחות 
חיים, כאשר מרבית החברים הקיימים נשארים במסלול השיתופי, אשר יתעדכן לכדי 

גדרת שיתוף נכון ובריא יותר. נהיה עמוק בתהליך הקליטה, עם רשימת נקלטים מו
ומגרשים לקראת בינוי. נבסס, ככל שהדבר בידינו את תהליך שיוך הדירות ונשלים את 

 תהליך שיוך פירות הנכסים. 
 

בהחלט תלוי בנו. ביכולתנו לראות את טובת  –אמרתי שלא הכל תלוי בנו, אבל הרב 
הכלל, להגיע להסכמות ולקבל החלטות משותפות. בנכונותנו לקבל בברכה שינויים 

ביכולתנו לסגל גישה רחבה ומרחיקת ראות, המדגישה את העיקר  –ם ובעיקר נדרשי
ודוחה את הטפל.                                                                                               

 אני מקווה ומאחל שנשכיל לבחור בעיקר ולא בטפל, במאחד ולא במפלג.
 

 ה טובה.                                                  שנה טובה וגמר חתימ
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 ניחוחות מן העבר
 עמליה זוהר

 

פרוייקט "ניחוחות מן העבר" הוא פרוייקט התנדבותי של סטודנטים מילגאיים עם 

מיוחד במינו בו נחשפו סיפוריהם של ניצולי השואה תוך כדי  ניצולי שואה. זהו פרוייקט

בישול משותף  יחד עם סטודנטים מתנדבים במהלך השנה האחרונה. המטרה 

 הסופית הייתה: הוצאת ספר מתכונים הזכורים לניצולים מן הבית.

, כ"ט תמוז תשע"ז, הושק ספר הבישולים, שהוא תוצאה של 71.1.7.71 -ב

 חסות ממשלתית. המפגשים, באירוע ב

הכל החל ע"י הסטודנטית רעות עפרוני מן המרכז הבינתחומי בהרצליה שיזמה את 

הפרוייקט. אלי היא פנתה דרך המועצה האזורית שלנו, חוף הכרמל. כמובן שהסכמתי 

והפרוייקט התחיל לרוץ. רעות שלחה אלי שני סטודנטים שראיינו אותי על מה 

לם ע"י צלמת מתנדבת. רמי לוי סיפק בחינם את שעברתי בשואה. הכל הוקלט וגם צו

 34כל החומרים. כעבור שלושה חודשים, כאמור, ביולי השנה, ארגנו לנו, לכל 

המשתתפים בפרויקט, ניצולים מכל הארץ, הסעה לכנסת. נסעתי לכנסת יחד עם בתי 

דיצה ובעלה ושני הסטודנטים שבישלו יחד איתי את המאכל שזכרתי מן הבית. 

איש, חברי כנסת שנוגעים לניצולי השואה ולוותיקים של  .45 -בהשתתפות כ האירוע,

המדינה, הונחה ע"י דן כנר  והיה מאוד מרגש. השרה לשוויון חברתי, גילה גמליאל, 

פרסה את חסותה על הפרוייקט ובנאומה אמרה: "יש משהו בבישול שפותח את 

 הלבבות..." 

הפרוייקט, בספר בשם " ניחוחות מן את המתכונים ריכזה רעות עפרוני, יוזמת 

העבר". בסוף האירוע עלו כל הניצולים על הבמה לתמונה משותפת והשרה גילה 

 גמליאל העניקה לנו את הספר. 

 האירוע היה אירוע מכבד ומרגש לניצולי השואה ולמדינת ישראל. 

 אה. דרך אגב, הספר כבר נמכר בצומת ספרים וכל הכנסותיו קודש לרווחת ניצולי השו

 כרונות(י)את סיפורה של עמליה זוהר ניתן לקרוא בקהילנט ניר עציון, ותיקים, תיעוד ז

 

 

 

 

 

 

 

  
  מימין רביעית עומדת עמליה

 

לעמליה ברכות 
להשתתפותך 

 בפרוייקט

 ת מן העבר!חוניחו 
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 טליה וזיו יעקבי
 

 חג שמח לקהילת ניר עציון!
 התבקשנו לכתוב כמה מילים על עצמנו לכבוד ראש השנה.

 
 נוכחים בו.התחתנו בנס ציונה לפני כחצי שנה באירוע שרובכם הייתם 

 חודשים במושב שעלבים ועברנו למשק לפני כחודש וחצי. 4לאחר מכן גרנו במשך כ
  

 בן משק לבית משפחת יעקבי מנחם ויונית. ( 32זיו )
התשחררתי לא מזמן מהצבא כמפקד בחיל שריון והיום אני עובד כמאבטח בחברת 

 אינטל במתחם מת"מ.
 

 עין.( נולדתי בפ"ת וגדלתי בעיר מודי32טליה )
 צורן.-שירתתי במשך שנתיים כבת שירות ביישוב קדימה

סיימתי השנה תואר לחשבונאות וכלכלה באוניברסיטת אריאל וכיום אני לומדת 
 במכללת רופין במסגרת שנת השלמה ללימודי ראיית חשבון.

 
 התרגשנו לעבור לגור במשק ולהנות מהקהילה הנפלאה והנוף המדהים.

 בידידות ובכל מיני פינוקים ועוגות. בחום, מיד כשהגענו קיבלו אותנו
 תודה רבה!

 
 ולסיום רצינו להגיד תודה על הנחיתה הרכה והדאגה התמידית.

אלו דברים שאינם מובנים מאליהם בכל מקום וזוהי זכות גדולה בשבילנו להיות חלק 
 מקהילה כל כך חמה ואיכותית.

 
 שנה טובה ומתוקה!
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 טקס הענקת אות "אביר הלגיון הצרפתי" 

 לפנחס מוטוט

 נגה  טובלי )מוטוט(

נערך באולם "נוף כרמל" טקס מכובד ומרגש, בו קיבל אבי את  13.7.3.17בתאריך 

אות "אביר הלגיון הצרפתי". בטקס נכחו נספחי השגרירות הצרפתית: הקולונל )סגן 

ו נאום והעניקו את המדליה לצלילי אלוף( ברונו קונסטנטינו וסגניתו וירג'יניה, ששא

ההמנון הצרפתי ו"התקווה". כמו כן השתתפו בני המשפחה, חברים וחברי משק שבאו 

 לכבד את המעמד.

פסי, מעורכות העיתון "בניר", פנתה אלי בסיום הטקס וביקשה שאכין כתבה ובה גם 

ימוקים למתן דברי הקולונל, שכללו ציוני דרך בשירותו הצבאי הצרפתי של אבי ואת הנ

 המדליה. 

 וכך מספר אבא:

לצבא הצרפתי. ממרוקו, שם הייתה  18בהיותי באלג'יר גויסתי בגיל  1942"בשנת 

שם הייתה ההערכות לקראת הפלישה  -ההתארגנות הצבאית, הפלגנו לאנגליה 

גול, לבין גנרל -לנורמנדיה. בין גנרל לוקלייר מצבא צרפת החופשית ,שבראשו עמד דה

יקאי התקיים ויכוח: מי יכנס ראשון לפריז על מנת לשחרר אותה מידי פטון האמר

הגרמנים. גנרל לוקלייר לקח את ההחלטה ובמפתיע נתן את ההוראה להיכנס לפריז. 

לאחר שחרור פריז נבחרו ארבעה טנקים לתהלוכת ניצחון, ואני הייתי אחד 

ביותר" וב"האם מהארבעה. )ניתן לצפות בנו בתיעוד שנעשה בסרטים "היום הארוך 

 -קיבלנו הוראה: "היעד הבא  1944פריז בוערת"( המלחמה המשיכה ובינואר 

שטרסבורג!" שוב גנרל לוקלייר, בניגוד להוראת האמריקאים, החליט להעביר אותנו 

חצינו את נהר הריין וחסמנו את גשר קלן כדי למנוע את  -בדרך צדדית ומסוכנת, וכך 

פגיעה ישירה מבזוקה. מפקד הטנק ניסה לברוח  חדירת הגרמנים. הטנק שלי חטף

ונהרג במקום. נותרנו אני וחייל נוסף כשאני פצוע מרסיסים בירך שמאל. כתגובה 

ראשונית העלמתי את הדיסקית שלי כדי שהגרמנים לא יידעו שאני יהודי. נלקחנו 

ים, בשבי והועברנו מיד לחקירה. כדי לא למסור מידע סודי ומסווג העמדנו פני תמימ

בטענה שהיינו מופקדים רק על הטיפול השוטף בטנק. הוחלט להוציא אותנו להורג 

בתלייה. קראתי פעם אחר פעם את "קריאת שמע"... באור ראשון של בוקר המחרת 

העמדנו פני ישנים ושמענו את הגרמנים מתכוננים לנסיגה. ניצלנו את הליכתו של 

חוצה. בדרכנו עברנו דרך חדר השומר לשירותים ואת ההמולה מסביב וחמקנו ה

המפקד שהיה באותו רגע ריק מאדם, וחטפתי משולחנו אקדח ושתי חרבות לצורך 

                                   הגנה. יצאנו לחצר, קפצנו לג'יפ שהיה שם ופתחנו בדהרה אל מחוץ למחנה.                                                            

אחר ששוחררתי מבית החולים בו טופלתי עקב הפציעה, חזרתי לשדה הקרב, ל

לימן. לחמנו בחבל אלזס בשיתוף עם דיביזיה אמריקאית.  -הפעם עם טנק אחר

"קן  - RAYONהנקודה האחרונה בצרפת שהייתה עדיין בשליטת הגרמנים הייתה 

היו האנגלים וחיל  הנשר הגרמני" ליד העיר בורדו. מי שעזר לנו להשתלט על הגרמנים
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(, שבמהלכם 12-19.1.1945האוויר שלהם. בתום חמישה ימים של קרבות קשים )

נהרגו מאות גרמנים, חזר נמל בורדו לתפקד וצרפת שוחררה מעול הגרמנים.              

המשכתי לשמש כנהג )לא טנק( של אחד המפקדים החשובים, וכשהוא השתחרר מינו 

ך כל תקופת המלחמה לא ראיתי את משפחתי, מלבד אותי למדריך טנקים. לאור

                                      שבוע אחד בו שחררו אותי לאחר מות אבי.                                                                                         

ר במהלכו היה לי "רומן" סיימתי את שירותי הצבאי, אש 9.5.1945בתאריך  31בגיל 

עם שלושה טנקים: אחד שרוף, אחד מקולקל וטנק אחד תקין. את החרב שלקחתי 

                  מהשבי הפקדתי בידיו של נכדי דניאל אשר שומר אותה בביתו צמוד לכספת.                                                             

ממלחמת העולם השנייה שומרת על פתחה של כספת, בה כמה אירוני: חרב גרמנית 

 שמור אקדח של חייל צה"ל המשרת בחיל האוויר...."

 עד כאן דברי אבא.

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

בן סעיד,  זה המקום בו אנו, שלושת הבנות רוצות להודות בראש ובראשונה למשה וסטלה

אשר ללא יוזמתם ועזרתם הטקס במשק לא היה יוצא אל הפועל. הם אלה שיצרו קשר עם 

השגרירות ודאגו שנציגיהם יגיעו לכאן להענקת המדליה )מה שלא מקובל כלל( במקום 

 שאבא יגיע אליהם. 

משה וסטלה ביצעו אין ספור שיחות טלפוניות בארץ ולצרפת, דאגו למשלוח המדליה 

 ועוד רשימת מטלות שהיריעה קצרה מלהכילן. תודה לכם מעומק הלב!!!ולהבאתה 

תודה רבה לארנון רוזמרין מנהל הקהילה ולנעה בנישו ש"הרימו את הכפפה" ודאגו לארגון 

 הטקס על הצד הטוב ביותר: החל מארגון האולם וכלה באביזרים ובכיבוד. יישר כוח!

שבאתם לחלוק כבוד לאבא  רים, תודהולכם, כבוד הרב רונן, ד"ר קובי וחברי משק יק

 תו ואיתנו ברגעים שמחים ומרגשים אלה. תבואו כולכם על הברכהולהיות אי

 מהבנות: מיכל, נגה ואסנת ובני המשפחה.                                                                
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 סיפורה של חרב

 )בנם של נגה ונסים(דניאל טובלי 

תי ילד התלהבנו בכל ביקור מהחרבות המבריקות התלויות על קיר עוד בהיו

העץ אצל סבא. כשגדלנו, סיפר לנו סבא את סיפור נפילתו בשבי הגרמנים ואת 

 סיפורה של החרב. כולנו רצינו אותה והתגאינו בסיפור על סבא הגיבור.

 ללא קשר, אבי קנה דירה בירושלים ועד לסיום השיפוץ והמעבר לגור בה עברו

החרב בתמורה  שנים. לאורך השנים סבא נהג לצחוק איתי ולומר, שייתן לי את

, בביקור הראשון של סבא 1995לבית ברחוב הל"ה.  ואכן, בשנת  תמתחלחדר 

 בבית החדש, הבאתי לו מפתח גדול מקרטון...

 ...אך החרב עדיין תלויה על הקיר...

סמליות מעבר למתנה באירועים מיוחדים נהגו סבא וסבתא לתת מתנות 

הכספית, וכך יצא שאחי קיבל תיבה מכסף ומקצת מאוסף המטבעות של סבא, 

 ואני קיבלתי לבר המצווה מעט מאוסף הבולים.

 ...אך החרב עדיין על קיר העץ...

לא זוכר מתי בדיוק, אבל איפה שהוא כבר היה גלוי, שהחרב מיועדת לי, אך... 

 עדיין הייתה תלויה על קיר העץ....

, ערב לפני חופתי, סבא בא, הגיש מעטפה ואת החרב. מיותר 3.12בפברואר 

לציין, שבמקרה זה דווקא החרב הייתה מעניינת. כיום, החרב מונחת אצלי 

בארון ליד הכספת, מתוחזקת ושמורה וממתינה להיתלות על קיר חדש... קיר 

ו שניים מספר בית הקבע שלי לכשיהיה...       ומי יודע, אולי יהיו עוד דור א

 ילדים קטנים, שיערגו לחרב של סבא... של סבא... של סבא...

ואני מאחל לך שנים רבות  סבא יקר, המדליה ראויה לך כפי שאתה ראוי לה,

 במחיצתה

 באהבה ובהוקרה, נכדך דניאל. 
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 מעיין )נווה( ודורון חריר

  . לומדת כלבנות טיפולית ועובדת בגנים במושב.31מעיין: במקור מכאן, בת 

"חצים" באיתמר ועושה במקור מגינות שומרון, למד בישיבה התיכונית  דורון:

 . כיום שריונר ומשרת בשיזפון."הסדר ב"ישיבת מאיר אריאל אופקים

 נהנים מאוד מהשקט במושב ושמחים שזכינו לגור פה.

 גרים בצריף שליד דירת בנות השרות הלאומי.
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 שנה לפרשת אקסודוס  07

 

שנה לפרשת אקסודוס, פרסמנו כתבה ב"בניר" ובה ראיינו  43שנה, במלאת  33לפני 

שנה לאירוע אנו  03חברים מניר עציון שהשתתפו בהפלגה ההיסטורית. לרגל מלאת 

 שברובם אינם עוד איתנו.\שבים ומפרסמים את הכתבה מחדש לכבוד חברינו ב
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 (1890, אב, תשמ"זט"ו  ,)פורסם בבניר       
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 עדנה ואהוד גולדמן
 

 ,אנחנו משפחת גולדמן
 .אהוד ועדנה

 . יש לנו שלושה ילדים
 .'אריאל בת שש וחצי עלתה לכיתה א

 .אוריה בת שלוש בגן מוריאל
 .יאיר בן תשעה חודשים במעון של שולמית

 
 .אהוד מתחיל לימודי תואר שני בהנדסה אזרחית, התמחות בתחבורה בטכניון

 
 . מעון אמונה בקריית ים מנהלת -עדנה 

 
 .שנינו עובדים במשק בתור רכזי נוער

 
 (החלטנו לעבור לגור בניר עציון בעקבות חברים טובים שעברו )משפחת אור

אבל במפגשים בגן השעשועים,  ,נו מהנוף ומהשקטיבביקורים שלנו מאד נהנ
 .התלהבנו מהאנשים וגילינו שהרבה משפחות מזכירות את דרך החיים שלנו

 
כשחיפשנו לאן נעבור מהטכניון, היה לנו חשוב שזו תהיה קהילה פלורליסטית, נעימה 

 .וקטנה
 .שנהיה חלק מקהילה עוטפת ותומכת והרגשנו שמצאנו את שחיפשנו

 
 גולדמן עדנה

 רכזת נוער ניר עציון
240-3020324 
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יורם מאור, אבא שלי, שעזר לנו בכל שהצטרכנו והיה המנהל האדמיניסטרטיבי  -

 שלנו.

 בזכות כל אלה יכולנו לקיים משחקים באולמנו הביתי.

בני נוער, נשים ואחרונים חביבים והכי חשובים אתם, הקהל הנהדר שלנו, ילדים, 

וגברים כאחד שתמכתם ועודדתם גם ברגעים הקשים. ליוויתם אותנו למשחקי חוץ 

ונתתם לנו רוח גבית שדחפה אותנו קדימה. התלכדות האוהדים סביב הקבוצה ריגשה 

 אותנו ובמיוחד אותי.

 בסוף כל משחק מצאנו לנכון ללכת לקהל, למחוא לו כפיים ולהגיד תודה.

 העונה בערב סיכום עונה מגבש בתרומת המפעל "אוכל ביתי". לאחרונה חתמנו את

לאחר החגים נתחיל להתארגן לקראת השנה החדשה. אנו שואפים להשיג מאמן 

 ולהרחיב את מעגל השחקנים וכמובן להגיע שלב אחד קדימה מהשנה שעברה.

ועל  בהזדמנות זו אני רוצה להודות לכל אחד מחבריי לקבוצה על החברות והלכידות

האופי שהציגו ברגעי משבר, בלעדיכם זה לא היה קורה. נתראה בעונת הכדורסל 

 תשע"ח.
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 נעה ויאיר זריבי
 

 שלום למשק ניר עציון
 

  וחצי שנים האחרונות, והבית של נעה ומעין חיים בחודשיים האחרונים 11 -הבית שלי ב

ל, שנפל "נעה ואני הכרנו בנסיבות עצובות, הכרנו בשבעה של חברנו המשותף עודד בן סירא ז

 במבצע צוק אית

לאחר הפגישה הראשונה שנינו ידענו שזה זה, ואף ביטלתי שליחות מטעם הסוכנות היהודית 

 .לונציה בשל כך

שומר. נעה למדה התחתנו ומאז התגוררנו במעונות הסטודנטים של בית חולים תל ה 2012במרץ 

סיעוד/ אחיות ואני למדתי תואר ראשון בעסקים באסיה וסינית, וכיום לומד תואר שני במנהל 

  .עסקים עם התמחות בשיווקי אסיה באוניברסיטת חיפה

בחרנו לחזור לניר עציון מכמה סיבות. לאחר שנתיים וחצי של מגורים בלב של מרכז הארץ, 

ות מתישות להורים וללימודים, החלטנו להצפין ולנסות עמידה בפקקים בלתי נגמרים, ונסיע

  .הולדתנו להשתקע באזור

משפחתה של נעה מתגוררת בנווה שאנן, חיפה, והוריו של יאיר כידוע מתגוררים בניר עציון. 

 ה הבחירה בניר עציון הייתה קלה מאוד, הן בשל הסביבה והקהילה המוכרת והן בגלל הקירבה"ב

ללימודים, להורים ולמקום העבודה של נעה בעתיד )תתחיל לעבוד בבית חולים בני ציון לאחר 

  (.חופשת הלידה

בבית עם גינה, במקום עם קהילה חמה ה' רצינו לגדל את מעין חיים ואת הילדים הבאים בעזרת

  .ותומכת, באותה צורה בה גדלנו אנחנו

  
  .וב והתחלה טובה וקלהייש בפתח השנה החדשה, אנו מאחלים לעצמנו

ולכל בית ניר עציון אנו מאחלים שנה טובה, שנה של התחדשות, של אהבת חינם, של 
 .אחדות ואושר בין כולם
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 מתנה לראש השנה
 לאה נאור: מילים

 מתי כספי: לחן

 

 

  ציפור אחת קטנה

 . שלחה אלי נוצה

  רציתי להחזיר

 . אמרה לי: לא רוצה

 , זאת מתנה לראש השנה

  שתהיה לך שנה יפה ונחמדה

 . וגם לי

 . תודה

 

 

 

 

 

  ענף אחד נמוך

  שלח עלה אדום

  רציתי להחזיר

  .אמר לי: מה פתאום

  ,זאת מתנה לראש השנה

שתהיה לך שנה יפה 

  ונחמדה

  .וגם לי

  .תודה

  ענן אחד אפור 

  .שלח טיפה קטנה

  ,טיפה אחת קטנה

  .בכלל לא בעונה

  ,זאת מתנה לראש השנה

  שתהיה לך שנה יפה ונחמדה

  .וגם לי

  .תודה

 
  ילדה אחת יפה

  ציירה לי על החול

  ושמייםשמש 

  .פרח עם גיבעול

  ,זאת מתנה לראש השנה

  שתהיה לך שנה יפה ונחמדה

  .וגם לי

 .תודה
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